
 

 

Številka: 032-15/2023-1 

Datum: 06.12.2023 

 

ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 7. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 15.11.2023 

 

Veronika Jesenšek: Svetnica je seznanila svetnike glede obravnavane točke »Ponovni 

poziv krajanom za ustanovitev odborov krajevnih skupnosti Zavrstnik in Velika Štanga« 

na seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Komisija je sprejela 

sklep, da se da ponovno poziv za podajo kandidatov v Krajevne novice. Kandidati bodo 

prijave lahko podali do 22.01.2024. Člani komisije so bili v dilemi kako motivirat krajane, 

da bi se odločili, da sodelujejo v odbori krajevnih skupnosti. Svetnica je predlagala 

županu, če bi še on kako nagovoril občane.   

Branko Šuštaršič: Svetnik se je v imenu Kulturnega društva Javorje in vseh sodelujočih 

zahvali, vsem ki so sodelovali na Medgeneracijskem srečanju na Javorju 05.11.2023. 

svetnik smatra, da je bila to prijetna zgodbica, ki se je lepo odvila.  

Svetnik je pohvalil, da se je pristopilo k sanaciji oziroma urejanju brežine ob cesti ob 

potoku Črni potok. Svetnika zanima, če je kaj planirano s pločnikom. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Ker v proračunu v iz dolgoročnega planiranja ni razvidno, kako bo z urejanjem javorske 

ceste, skozi samo vas Javorje, svetnika zanima, oziroma ga krajani že kar malo na silo 

sprašujejo, kakšni so dolgoročni plani.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Vinko Femc: Svetnika zanimajo globe in druge kazni. Kam ta denar gre in kako se lahko 

naprej predvideva koliko denarja se da pobrati.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Petra Kovačič Pancar: Prebivalci Stare Gore imajo probleme z odlaganjem smeti. 

Trenutno imajo na razpolago en ekološki otok, ki je neustrezen saj je premajhen in vedno 

prepoln. V vas so se naselili tudi novi prebivalci in teh smeti je čedalje več. Imajo samo tri 

obstoječe zabojnike in se te smeti nahajajo po celi vasi. Smeti raznaša veter in živali. 

Občani so kontaktirali tudi komunalo, ki pa za njihove prošnje nima posluha. Si pa občani 

želijo, da bi imela vsaka hiša  svoj zabojnik ne pa tako kot sedaj ko imajo skupnega. 

ODGOVOR: Problem Stare Gore je javnemu podjetju poznan in se že dlje časa zbirajo 

potrebni podatki za ureditev zadeve. Trenutno je urejen odvoz za cca. deset stalno nastanjenih 

objektov. Ostali uporabljajo skupno odjemno mesto, ki nima značaja ekološkega otoka. Javno 

podjetje je že poslalo vsem stalno naseljenim prebivalcem Stare Gore dopise v katerih so jih 

seznanili o lastni prvi nabavi zabojnika. Po 6. 12. 2023 bodo pripeljali zabojnike vsem tistim, 



 

 

ki so se na dopis odzvali. Skupno odjemno mesto se  z dne 11. 12. 2023 ukinja in se bo na ta 

način prisililo vse preostale lastnike objektov, da si uredijo lasten zabojnik. Odvoz odpadkov 

se bo izvajal z manjšim komunalnim vozilom. Zato ne bo več težav z dostopnostjo vozila do 

objektov.  

Odgovor pripravila Andreja Leskovšek. 

Alojzij Smrekar: Svetnika zanima kaj ima občina namen narediti s prostori, ki so bili 

namenjeni za občinsko upravo (bivša stavba Žita). 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Svetnik je pohvalil pripravljavce prireditev ob občinskem prazniku. 

 
 


